
Monitorovací zpráva o činnosti MAS 

 
Zpráva za období:  květen až srpen 2013 

 
Název MAS: Místní akční skupina Svitava 
zpracovatel zprávy (jméno, příjmení, funkce):Eduard Jedlička, manažer sdružení 

kontakt: tel. 724087958, eduard.jedlicka@svi.cz 

1. Popis činnosti MAS při realizaci SPL za sledované období (uveďte klíčové 

aktivity uskutečněné ve sledovaném období): 

- Pokračovaly úkony v souvislosti s vyhlášenou 5. Výzvou MAS Svitava pro 

příjem žádostí o dotace. U všech žádostí byly provedeny opravy a doplnění 

podle požadavku RO SZIF (chybníků) dne 3. května 2013. Všechny podané 

a registrované žádosti byly schváleny a žadatelé podepsali Dohodz o 

poskytnutí dotací.  

- Dotazníky pro vypracování strategie do roku 2020 byly shromážděny a  

provedeno jejich vyhodnocení. Pracuje se na některých částech strategie 

MAS na období do r. 2020, přestože metodika, přístup do dalších 

operačních programů resortů ani termíny stále nejsou vyjasněny. 

- MAS vydala v červenci další tištěné barevné číslo Zpravodaje MAS. 

Zpravodaj byl distribuován do informačních středisek měst a obcí, na 

obecní úřady, do sítě místních knihoven a všem členům MAS. Jako 

propagace MAS Svitava byl k dispozici na Leaderfestu a Zemi živitelce. 

- K propagaci MAS byly dány podklady pro výrobu společné skládačky MAS 

Pardubického kraje tak, aby mohla být k dispozici při prezentaci na výstavě 

Země živitelka.  

- Ve sledovaném období zasedala Rada sdružení v červnu 2013. Projednala 

vyhodnocení 5. Výzvy pro příjem žádostí o dotace, průběžnou zprávu o 

plnění monitorovacích ukazatelů a další záležitosti, které jsou vesměs 

uvedeny v této monitorovací zprávě samostatně a detailně. 

- Auditorská zpráva k čerpání dotací v roce 2012 s výsledkem „bez výhrad“ 

byla předložena na RO SZIF spolu s vyúčtováním výdajů za leden až duben 

2013. 

- Došlo k navázání styků s oblastním pracovištěm Krajské hospodářské 

komory ve Svitavách s naší prezentací na květnovém jednání Oblastní rady 

KHK Svitavy v Poličce. Jednání se zúčastnil i ředitel KHK Ing. Roman 

Sodomka. Členové oblastní rady se živě zajímali o způsob práce MAS a 

proces výběru projektů. 

- Byli jsme v zastoupení předsedou a manažerem přítomni jednání Krajského 

sdružení MAS Pardubického kraje v Pardubicích, kde byly dohodnuty 

propagační cíle KS při Leaderfestu ve Velkém Meziříčí a na národní výstavě 

Země živitelka v Českých Budějovicích.  

- Jak na Leaderfestu ve Velkém Meziříčí, tak i na výstavě Země živitelka 

manažeři MAS Svitava nastupovali jako zahajující organizátoři, kteří 



instalovali prezentaci MAS Pardubického kraje (bannery, regionální výrobky 

a tištěný propagační materiál „masek“). 

- Společně s MAS Havlíčkův kraj a MAS Hlinecko byla připravena a v 19 kole 

podána žádost o dotaci na projekt spolupráce „Hřbitovy naše kamenná 

historie“. V souvislosti s tím byl k problematice hřbitovů uspořádán 

začátkem června pro obce seminář. 

- Manažer se v květnu zúčastnil semináře Agentury pro sociální začleňování 

na Úřadu vlády ČR. 

- Oba manažeři na pozvání pořadatelské a spřátelené MAS Partnerství 

venkova se zúčastnili semináře ve Vískách ve dnech 23. a 24. května. 

- Na pozvání obce Brněnec se manažer zúčastnil slavnostního zahájení 

provozu školního hřiště s umělým povrchem dne 23. června v Brněnci.  

- MAS Svitava dále plnila funkci spolupracující MAS pro nově vznikající MAS 

Skutečsko, Košumbersko a Chrastecko, která uspěla v žádosti o dotaci na 

získávání dovedností. Spolupráce se dobře rozvíjí, ale zkomplikována byla 

postupným odstoupením dvou manažerek. Nově nastupujícím manažerkám 

poskytujeme své zkušenosti, informace a pomáháme při plnění 

harmonogramu jejich projektu. 

- Bylo zahájeno plnění aktivit projektu spolupráce „Löw-Beerovy vily“ 

prvními schůzkami koordinační skupiny, vyhlášením požadavků na sběr 

historických informací a předmětů z doby vzniku průmyslu na řece Svitavě 

a přispění rodu Löw-Beer k němu. Historická pátrání přinesla některé 

překvapivé výsledky (styk s potomky rodu, archiválie z archivů). Jedna ze 

schůzek (13. srpna) rozšířené koordinační skupiny se uskutečnila v Brně, 

v Tugendhatově vile, která má s rodem L-B majetkové souvislosti. 

K propagaci projektu bylo vytvořeno a zorganizováno několik novinových 

článků.  

2. Problémy při realizaci SPL (za uplynulé období i dlouhodobé): 

 -    obci Brněnec byla ukončena administrace projektu školního hřiště z důvodu 

dodatečného územního souhlasu k oplocení hřiště. Žadatel podal žádost o 

prominutí sankce či odstranění tvrdosti.  

- jinak MAS Svitava nepociťovala žádné závažnější problémy při administraci 

či kontrolách projektů IV.1.2 

- neměla ani problémy při realizaci Pravidel MAS IV.1.1 

3. Opatření na vyřešení problémů, příp. předcházení: 

V souvislosti s výše popsaným ukončením administrace byla též udělena sankce 

MAS Svitava ve výši 1 % snížení dotace na režii MAS čerpané v roce 2013. 

Protože MAS nebyla o potřebě územního souhlasu informována a nemohla proto 

učinit žádná opatření, bude proti sankci udělené MAS podávat odpor.  

4. Změny (uveďte, zda MAS ve sledovaném období provedla změnu SPL a Fichí, 

změnu důvod a dopad změny – nikoli podrobně obsah, který je již v hlášení): 

Ve sledovaném období nebyly provedeny žádné změny ve Fichích nebo SPL MAS 

Svitava. 



5. Souhrn za projekty IV.1.2:  

Počet nově přijatých Žádostí o dotaci: 0 

Počet Hlášení o změnách posuzovaných ze strany MAS: 4 

Počet Žádostí o proplacení zkontrolovaných MAS: 3 

Počet provedených návštěv/konzultací k projektům: 

na místě realizace                                            4 

ostatní (v kanceláři MAS, telefonicky, e-mailem apod.)  8 

Počet účastí na kontrolách SZIF: 2 

Další:          0 

 

6. Zaměstnanci (na IV.1.1) 

Jméno, 

příjmení 

Pracovní 

smlouva/ 
DPP/DPČ 

Úvazek/počet 

odpracovaných 
hodin 

Náplň práce Poznámka 

Eduard 

Jedlička 

DPČ 267,5 h realizace 

SPL 

manažer SPL 

Josef 

Halamka 

DPP 10,5 h realizace 

SPL 

asistent 

manažera 

Julius Štaud DPP 0 h realizace 
SPL 

předseda 
sdružení 

Vladimír 
Buchta 

DPP 24 h realizace 
SPL 

místopředs. 
MAS  

      

Petr Škoda prac. smlouva 0,4 úvazku realizace 
SPL 

projektový 
manažer 

7. Popis ostatních činností MAS (nesouvisejících přímo s realizací SPL, např. dle 

ISÚ):  

Manažer Jedlička byl delegován do Pracovní skupiny pro přípravu nových 
stanov NS MAS ČR a po první schůzce pokračovaly konzultace 

prostřednictvím e-mailu. Závěrečná schůzka bude v dalším období.  
Účast na jiných projektech, programech, podnikatelská činnost MAS 

nebyla. 

8. Plánované klíčové aktivity v dalším období: 

Práce na strategií MAS pro nové programové období EU do roku 2020 

 
Datum: 20. 9. 2013     Podpis: 


